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                              Obec   R E C A  -  Obecné zastupiteľstvo  v RECI                     

 

     Číslo: OZ /2021                                                                    V Reci , dňa  22.04.2021                                

                                      

                                                Z  Á  P  I  S  N   I C   A 

 

  Napísaná v priebehu zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného  

  dňa 21.01.2021 v zasadacej miestnosti OcÚ Reca. 

   

   Prítomní: 

   Starosta obce:                                               PaedDr.Zoltán Metzner,MBA 

   Zástupkyňa starostu:                                     Alžbeta Gyurcsiová 

  

   Poslanci OZ:                                                                                                                                                                          

                                                                          Michal Bačinský   

                                                                          Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária                                                                     

                                                                          Zoltán Kiss 

                                                                          PaedDr.Erika Kovácsová,PhD. 

                                                                          Tibor Kvál       

                                                                          Előd Neszméry 

                                                                          Alžbeta Sándor Nemes 

                                                                            

                                                                           

 Ospravedlnení :                                               JUDr.Peter Ondrus,PhD.                                                                    

 Hlavná kontrolórka:                                         Mgr. Mária Tomovičová                                           

      

        

Zapisovateľka                                                    Viola Kválová 

  

    

   Predsedajúci oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote, 

   že všetci poslanci OZ boli na toto písomne včas pozvaní. Ďalej konštatuje , že 

   z celkového počtu 9 poslancov OZ je prítomných 8 poslancov , teda zasadanie 

   Obecného zastupiteľstva je v zmysle 2 odst.2 zákona SNR č.369/90 Zb. o obecnom 

   zriadení uznášania schopné. 

 

                                         Za overovateľov zápisnice menuje: 

 

    

1. Michal Bačinský                                    2. Alžbeta Sándor Nemes   

 

 

 Program:1. Kontrola plnenia vlastných uznesení                                       

               2.  Plnenie rozpočtu obce za I. štvrťrok 2021               

               3.  Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce za rok 2020  

               4.  Správa hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce za rok 2020   

               5.  Správa nezávislého audítora za rok 2020 

               6.  Obecné dni 2021 
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7.  Rôzne 

8. Návrh na uznesenie 

 

 

 Do návrhovej komisie pán starosta navrhuje Alžbetu Gyurcsiovú , Tibora Kvála    a Előde  

Neszméryho a za overovateľov zápisnice Michala Bačinského a Alžbetu Sándor Nemes, 

poslancov obecného zastupiteľstva.  

Za zapisovateľku určuje pani Violu Kválová. 

      

   S predloženým návrhom poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne súhlasili. 

 

       

       1.  Kontrola plnenia vlastných uznesení   

            

       Pán starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu uznesenia z   

       predchádzajúceho zasadnutia  a  konštatoval, že všetky uložené  konkrétne úlohy boli  

       splnené. 

          

       Poslanci obecného zastupiteľstva žiadne pripomienky nemali , kontrolu plnenia              

       vlastných uznesení zobrali na vedomie.   

        

       Hlasovanie: prítomných 8, za  8 

       

     

        2.    Plnenie rozpočtu obce za I. štvrťrok 2021 

 

 Pán starosta o podanie správy požiadal  pani Violu Kválová. 

 Pani Viola Kválová  konštatovala, že poslanci obecného zastupiteľstva spolu s pozvánkou 

dostali podrobne vypracovanú písomnú správu o plnení rozpočtu obce za I. štvrťrok 2021.  

Príjmová časť je splnená na 32 % a výdavková časť na 21 %. Výdavky a na testovanie sú 

zatiaľ uhradené  za  5 kôl, kým vynaložené  výdavky sú zaúčtované do konca marca. 

 

 

Po výmene názorov poslanci obecného zastupiteľstva  jednohlasne schválili plnenie rozpočtu 

obce za I. štvrťrok 2021 bez pripomienok.   

 

Hlasovanie: prítomných  8 za  8 

 

         3. Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce za rok 2020 

 

Pán starosta požiadal Violu Kválovú o podanie správy.  

Viola Kválová uviedla, že správa bola vypracovaná podľa hospodárenia obce za rok 2020 

a bola zverejnená na 15 dní na webstránke obce .Koncoročné výkazy boli  v riadnom termíne 

odovzdané na MF SR , ako aj na daňový úrad. Nerozdelený výsledok hospodárenia v roku 

2021 navrhujem použiť na kapitálové výdavky. 

 

Po prediskutovaní a výmene názorov poslanci obecného zastupiteľstva žiadne pripomienky 

nemali , jednohlasne schválili záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce za rok 

2020. 

Hlasovanie : prítomných   8   za  8 
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4 .  Správa hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce za rok 2020 

 

   Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce o podanie správy.  

   Mgr. Mária Tomovičová, hlavná kontrolórka obce uviedla, že vypracovaný záverečný účet  

   bol zverejnený  na 15 dní na webstránke obce, ako to žiada zákon. 

   Vypracovaný záverečný účet , ako aj hospodárenie obce je v súlade s rozpočtovými  

   a účtovníckymi pravidlami ako aj s predpismi.   

   Navrhuje záverečný účet a celoročné hospodárenie obce schváliť bez výhrad.  

     

    Poslanci obecného zastupiteľstva k predloženej správe hlavnej kontrolórky  

    žiadne pripomienky nemali, jednohlasne zobrali na vedomie. 

 

    Hlasovanie :  prítomných  8   za 8 

 

    

              5. Správa nezávislého audítora za rok 2020 

 

  Starosta obce  predložil obecnému zastupiteľstvu správu nezávislej audítorky, 

  stanovisko k účtovnej závierke a finančnej situácie obce Reca k 31.12.2020. 

 

  Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie správu nezávislej  

  audítorky za rok 2020.  

 
  Hlasovanie : prítomných  8  za 8 

 

 

               

            6.  Obecné dni 2021 

 

      Starosta obce uviedol, že vzhľadom na epidemiologickú situáciu navrhuje 

      namiesto obecných dni uskutočniť iba stretnutie občanov pri kultúru , v prípade  ak       

      nebudú vydané obmedzenia. Navrhujem kultúrne popoludnie uskutočniť od 16.00 hodiny  

      do 24.00 hodiny, bez súťaže vo varení ako aj bez zábavy. 

      Pripomienky: 

      Kiss Zoltán – som zásadne proti. Do konca septembra budú všetky akcie zakázané, ja sa  

      určite nezúčastním. 

      Gyurcsiová Alžbeta- netreba takéto podujatia organizovať, som proti. 

      Kovácsová Erika – je to ešte veľmi skoro, ľudia sú nedisciplinovaní, som tiež proti. 

      Neszméry Előd- ja som tiež toho názoru, aby sme nerobili v júni akciu. 

 

      Po prediskutovaní poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne vyjadrili nesúhlas 

      s organizovaním obecných dní kvôli epidemiologických opatrení.  

 

     Hlasovanie : prítomných  8   za  8 
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7.  R ô z n e 

 

     

    

a.  Starosta obce predložil poslancom žiadosť Coop Jednoty Galanta o zníženie sumy za  

    odpredaj pozemku parc.č. 433/8  vo výmere 5m2  ,v celkovej sume 350 Euro. 

 

    Po výmene názorov poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne žiadosť zamietli    

    a ponechali kúpnu cenu 70 Euro za m2. 

. 

    Hlasovanie : prítomných   8    za  8 

 

 b. Starosta obce ďalej predložil obecnému zastupiteľstvu žiadosť o odpredaj majetku obce –

pozemku KN-C parc .č. 128/1 ,druh pozemku zastavaná plocha vo výmere 308 m2 v k.ú. obce 

Reca ,rozdelený na parc.čísla KN-C 128/1,128/11,128/12,128/13 a 128/14.potenciálnym 

nadobúdateľom majetku : Mgr. Melicherová Ivana 25mn2,Mučka Radovan 39m2,Reifova 

Monika 39m2,Ing Storoška Martin a Ing.Storošková Michaela 27 m2,Vörösová Eva 186 m2 

a Vörös Mikuláš 31m2.Dôvod hodného osobitného zreteľa spočíva v tom, že uvedený 

pozemok žiadatelia dlhodobo užívajú ,zveľaďujú a predmetný pozemok tvorí neoddeliteľný 

celok s pozemkami v ich vlastníctve. 

 

Po výmene názorov poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne schválili odpredaj 

obecného nehnuteľného majetku 1m2 za 15 euro. Nadobúdateľom majetku sú: 

1/Mgr.Melicherová Ivana: 25 m2 v podiele 1/1 č.p. 128/12,Nobelova 3151/2A,Bratislava 

2/Mučka Radovan:.39m2 v podiele ½ č.p. 128/14, Reca 587 

3/ Reifová Monika:39m2 v podiele ½ č.p. 128/14, Reca 587 

4/ Ing.Storoška Martin a Ing. Storošková Michaela : 27m2 v podiele 1/1 č.p. 128/13,Reca 162 

5/ Vörösová Eva : 186 m2 v podiele 1/1 č.p. 128/1, Reca 46 

6/  Vörös Mikulás : 31 m2 v podiele 1/1 č.p.128/11, Reca 46 

Obecné zastupiteľstvo prevod schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.Návrh 

kúpnej zmluvy predložia kupujúci a poplatky súvisiace s prevodom hradia kupujúci. 

           

Hlasovanie : prítomných  8   za  8 

                     

 

c. Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu na schválenie dodatok č. 5 k zmluve 

o zbere, odvoze a zneškodňovaní komunálneho odpadu , drobného stavebného odpadu a iného 

odpadu v obci Reca zo dňa 21.09.2010 s účinnosťou od 01.01.2021. 

 

Po prediskutovaní a výmene názorov sa poslanci jednohlasne schválili predložený dodatok č.5 

 

Hlasovanie :  prítomných  8  za 8              

 

 d.  Pán starosta obce ďalej predložil poslancom OZ žiadosť Ing.Ľubomíra Matisa,PhD, 

konateľa spoločnosti Tech Tools,s.r.o o úpravu nájomného za pozemok  p.č. 433/6 o výmere 

766 m2vzhľadom na súčasnú pandemickú situáciu a tým zhoršené podmienky podnikania. 

Po prediskutovaní a výmene názorov poslanci schválili jednohlasne 20 euro na mesiac až 

do spustenia prevádzky. Po spustení prevádzky sa výška nájomného prehodnotí. 
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e.  Starosta obce ďalej uviedol, že do Základnej školy s vyučovacím jazykom v Reci pri 

zápise nezapísali ani jedno dieťa. Počet žiakov už druhý rok klesá, koncom školského roka 

odchádzajú 2 žiaci, počet klesne na 4. Školská rada pri ZŠ s VJM už zaujala súhlasné 

stanovisko s vyradením školy .Žiaci budú zaškolené v Základnej škole s vyučovacím 

maďarským v Senci.  

Pripomienky: 

Mgr. Mária Gyurcsi Pomichal ako predsedníčka školskej rady konštatovala, že rada zasadala 

minulý týždeň a nakoľko je málo žiakov prijala súhlasné stanovisko a vyradením školy 

zo školskej sieti.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne súhlasili s vyradením Základnej školy 

s vyučovacím jazykom maďarským s jej súčasťou Školský klub detí pri ZŠ s VJM 

zo siete škôl kvôli nízkym počtom žiakov. 

 

Hlasovanie : prítomných  8   za  8 

 

 

f. Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na odsúhlasenie zmluvu na 

uzatváranie spolupráce medzi obcou Reca a Defense Pro s.r.o. na bezpečnostnú službu. 

V rozpočte na tento rok máme vyhradené financie, oboznámil prítomných so základným 

balíkom, čo firma ponúka, za ktorý je poplatok mesačne 600 euro. 

Pripomienky: 

Kiss Zoltán – kde majú sídlo ? 

Starosta uviedol, že sídlo firmy je v Pezinku, majú však detašované pracovisko v Veľkom 

Bieli. Okolité obce už túto službu využívajú,  s firmou majú dobré skúsenosti. 

 

Po výmene názorov poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne súhlasili s uzatvorením 

Spolupráce medzi obcou Reca a Defense Pro, s.r.o na bezpečnostnú službu. 

 

Hlasovanie : prítomných  8  za  8 

 

g . Starosta obce informoval prítomných, že sa zúčastnil na rokovaní v Bernolákove, kde 27 

obcí z okresu Senec by chceli vstúpiť do spoločného verejného obstarávania na výber 

zvozovej spoločnosti na odpad. 

 

Poslanci žiadne pripomienky nemali, jednohlasne súhlasili so zúčastnením obce Reca do 

spoločného verejného obstarávania na výber zvozovej spoločnosti na odvoz odpadu. 

 

Hlasovanie : prítomných   8   za  8 

 

 

h. Starosta obce ďalej uviedol, že strecha na budove ZŠ je v havarijnom stave ,je potrebná 

oprava , aby nedošlo k zraneniam žiakov.  

Ďalej navrhujem po skončení testovania hygienickú maľbu kultúrneho domu a domu smútku. 

Oboznámil prítomných, že máme vyhotovené 2 turistické náučné mapy , ktoré budú osadené 

pred bývalým obchodom potravinami GABI a druhá na začiatku tzv. Poštovej ulici. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne súhlasili s opravou strechy ZŠ , s hygienickou 

maľbou kultúrneho domu a domu smútku ako aj umiestnením 2 náučných informačných  

tabúľ.  
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Hlasovanie : prítomných  8   za  8  

 

i. Starosta obce sa poďakoval každému ,kto sa zúčastnil a pomáhal pri zabezpečení úloh pri 

testovaní. Veľmi veľa pomáhajú príslušníci DHZ a z týchto dôvodov navrhujú organizácie 

DHZ prideliť finančnú dotáciu vo výške 1 000,00 Euro.  

Poslanci obecného zastupiteľstva s návrhom jednohlasne súhlasili. 

 

j. Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva , že 1.mája budú vo dvore 

rozložené veľkokapacitné kontajnery, rieši sa dažďová voda na tzv, Malej ulici, na staničnej 

ceste sme rozšírili miestny rozhlas, v lokalite tzv. Parková alej obyvatelia nesúhlasili 

s rozšírením miestneho rozhlasu. Je vypracovaná projektová dokumentácia na cestu na Grob, 

vypisuje sa verejné obstarávanie .Zatiaľ výjazd musíme vynechať, nakoľko pôda je vo 

vlastníctve SPF – a povolenie je v štádiu riešenia.  

Ďalšie zasadnutie OZ bude 10. júna 2021. 

 

 

 

      7.   Návrh na uznesenie  

 

      Alžbeta Gyurcsiová, členka  návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie.     

 

 

      

 

Nakoľko program rokovania bol vyčerpaný, starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť  

a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

             

                                                                     

 

                                                                   PaedDr. Zoltán Metzner, MBA 

                                                                                   starosta obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

                    .....................................                                    ........................................... 

                  Michal Bačinský                                              Alžbeta Sándor Nemes  

 

 

 

 

 

 

Zapísala:Viola Kválová 

 


